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Abstract :

We attempted through our research paper labeled "The verbal sentence and its
patterns, to identify the types of sentences in Surat Al An’am".

We have adapted the descriptive and stastical approaches as the most
appropriate to the subject, and accordingly our study is based on : introduction, two
chapters and a conclusion.

In the introduction, we dealt with the problematic, objectives and the
importance of the study.

In the first chapter, we discussed the vebal sentences : the definition and the
types, in the second chapter we dealt with stastistics of simple affirmative verbal
sentence and compound affirmative verbal sentences.

Keywords:

The verbal sentence and its patterns - Surat Al An’am



Résumé

Nous avons tent¢ a travers notre document de recherche étiquetées " La phrase
verbale et ses types identifier les types de phrases dans la sourate Al An'am".

Nous avons adapté les approches descriptives et statique comme les plus
appropriées au sujet, et en conséquence notre ¢tude est basée sur : une introduction,
deux chapitres et une conclusion.

Dans l'introduction, nous avons abordé la problématique, les objectifs et
I'importance de I'étude.

Dans le premier chapitre, nous avons traité¢ des phrases verbales : la définition
et les types, dans le deuxiéme chapitre nous avons traité des statistiques de la phrase
verbale aftirmative simple et des phrases verbales affirmatives composées.

Mots—clés :

La phrase verbale et ses types — sourate Al An'am



